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Από το υπ’ αριθ. 14/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 382/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση δωρεάν παραχώρησης της χρήσης 
στο διηνεκές, κοινόχρηστων δημοτικών 
χώρων στη Δ.Ε.Υ.Α.Β. για την εγκατάσταση 
τοπικών σταθμών μετρήσεων. 

 
       Σήμερα 28 Αυγούστου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 24-8-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Ι. Κουρουζίδης ---------- 
2. Δ. Ταχματζίδης Μ. Γαβρίδης  
3. Κ. Πουλασουχίδης Α. Δελαβερίδης  
4. K. Aσλάνογλου Α. Κεσίδης  
5. Δ.  Πέτκος Β. Γιαννουλάκης  
6. Κ. Κόλβατζης Σ.  Παναγιωτίδης  
7. Ε.  Λελεκάκης Ε. Σοφιανίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Γκαβαϊσές Γ. Μανακούλης Πάρεδροι 
9. Γ. Ουρσουζίδης Π. Αγαθαγγελίδης Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ν. Χαμαλής    
11. Λ.  Τάκης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 382/2000 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
 

14. Π. Πιτούλιας 
15. M. Σουμελίδης 
16. Α. Ταραλάς 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Λ. Τσαβδαρίδης 
20. Θ.  Σιδηρόπουλος   
21. Ε. Λευκοπούλου 
22. Ι. Ακριβόπουλος 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Κουκουρδής 

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 13ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 23-8-2000 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου Ποτουρίδη, που έχει ως εξής: 

Με το από 21-8-2000 έγγραφο της η ΔΕΥΑΒ ζητά την παραχώρηση κατά 
χρήση στο διηνεκές, Δημοτικούς Κοινόχρηστους χώρους για εγκατάσταση σταθμών  
συστήματος τηλελέγχου- τηλεχειρισμού και διαχείρισης δικτύων ύδρευσης πόλης 
Βέροιας. 

Οι αιτούμενες θέσεις για την εγκατάσταση  (22) είκοσι δύο τοπικών 
σταθμών σε θέσεις που φαίνονται στα συνημμένα  τοπογραφικά διαγράμματα. Οι 
εξωτερικές διαστάσεις των μεταλλικών πινάκων θα είναι 1,20μ Χ 0,30 μ και θα έχουν 
ύψος 1,25 μ., θα τοποθετηθούν στα πεζοδρόμια και  θα είναι εν επαφή με την 
οικοδομική γραμμή χωρίς να εμποδίζουν την κυκλοφορία των πεζών. 

Σύμφωνα με το άρθρο 247 του Π.Δ 410/95 (ΦΕΚ Α231) Δ.Κ. η δωρεάν 
παραχώρηση της χρήσης Δημοτικών και Κοινόχρηστων ακινήτων , επιτρέπεται: 

1)Με απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου επιτρέπεται  να 
παραχωρείται δωρεάν η χρήση Δημοτικών ή  Κοινοτικών ακινήτων στο δημόσιο ή σε 
νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, για την αντιμετώπιση έκτακτης και επείγουσας 
ανάγκης. Η παραχώρηση ανακαλείται με όμοια απόφαση, εφόσον οι λόγοι που την 
είχαν υπαγορεύσει είχαν εκλείψει. 

2)Επίσης με την ίδια διαδικασία, επιτρέπεται να παραχωρείται δωρεάν η 
χρήση ακινήτων σε άλλα νομικά πρόσωπα, που ασκούν αποκλειστικά  και μόνον 
δραστηριότητα που είναι κοινωφελής ή προάγει τα τοπικά συμφέροντα. 

Μετά από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν'  
αποφασίσει σχετικά. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Ποτουρίδης :Η ΔΕΥΑΒ όπως ξέρετε συμμετέχει σε ένα πιλοτικό πρόγραμμα 

που χρηματοδοτείται από την Ευρωπαϊκή Ένωση, προκειμένου να εγκαταστήσει 
τηλέτυπο στα δίκτυά της. 

Θα κάνει στα κεντρικά δίκτυα ύδρευσης έλεγχο από μακριά. Χρειάζεται 
λοιπόν να εγκαταστήσει ερμάρια ειδικά  στους δρόμους, όπως είναι αυτά τα 
μεταλλικά πλαίσια του ΟΤΕ ή τα δικά μας κιβώτια που παίρνουμε ρεύμα από την 
ΔΕΗ, προκειμένου εκεί να εγκατασταθούν σταθμοί αναμετάδοσης και να μεταφέρουν 
τα σήματα αυτά στον  κεντρικό  υπολογιστή της  ΔΕΥΑΒ, που θα "βλέπει" από που 
έχει διαρροές δικτύου ή από που έχει υπερκατανάλωση, για να μετατρέπει τις βάνες, 
να κλείνει και να δίνει ανάλογες οδές προκειμένου το δίκτυο να μην υστερεί πουθενά 
σε όλη την πόλη. 

Ένα πάρα πολύ σημαντικό πρόγραμμα, είναι πιλοτικό στην Κεντρική 
Μακεδονία και η ΔΕΥΑΒ συμμετέχει σ' αυτό. Θέλει λοιπόν την άδεια να 
εγκαταστήσει αυτά τα ερμάρια. Επειδή όμως θα είναι στο διηνεκές αυτά, χρειάζεται 
την άδεια του Δήμου. 

Χαμαλής :Διαβάζοντας το θέμα, είδα ότι έχει έναν όρο και πρέπει να είναι 
30 μέτρα από τα αντίστοιχα της ΔΕΗ. Υπάρχει κάποιος φόβος; 

Ποτουρίδης :Όχι. Ο λόγος που αναφέρεται αυτό είναι επειδή θα γίνεται 
χρήση τηλεχειριστηρίου. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 23-8-00 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου 
Ποτουρίδη. 
2.- Το από 21-8-2000 έγγραφο της Δ.Ε.Υ.Α.Β. με το οποίο ζητά την παραχώρηση 
κατά χρήση στο διηνεκές, δημοτικών κοινόχρηστων χώρων για την εγκατάσταση 22 
συνολικά τοπικών σταθμών συστήματος τηλελέγχου – τηλεχειρισμού και διαχείρισης 



δικτύων ύδρευσης πόλης Βέροιας όπως αυτοί φαίνονται στα συνημμένα τοπογραφικά 
διαγράμματα. 
3.- Την πρόταση του προέδρου. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 247 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα  
 
 Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης, στο διηνεκές, κοινόχρηστων 
Δημοτικών χώρων, όπως αυτοί καθορίζονται στα συνημμένα τοπογραφικά 
διαγράμματα και προτείνονται από τη μελέτη προσομοίωσης του δικτύου ύδρευσης, 
στη Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης Αποχέτευσης Βέροιας προκειμένου να 
κατασκευασθούν τοπικοί σταθμοί μέτρησης (πίεσης δικτύου, ποιότητας πόσιμου 
νερού κ.λ.π.) με διαστάσεις μεταλλικού πίνακα 1,20μ Χ 0,30μ Χ 1,25μ, υπερυψωμένο 
περίπου κατά 0,20μ από το γύρω χώρο. 
 Σε περίπτωση που εκλείψουν οι λόγοι της παραχώρησης η παρούσα απόφαση 
ανακαλείται. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   382 / 2000 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ.  Ταχματζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Βαφείδης Ε. Κουκουρδής 
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  6-9-2000 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


